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Sensommer nyt fra Staushede Plantage 

 

Vores dygtige skovfoged, Jesper Gerstrøm, har været flittig hen over sommeren. Vi har 

gjort aktiv brug af de historisk høje råtræ-priser og har afdrevet gran-bevoksninger, som i 

forvejen var ved at gå i opløsning eller havde nået en alder, hvor der ikke længere var 

tilfredsstillende tilvækst. 

Der er lavet hovedskovninger i afdelingerne: 

3d,e og afdeling 12a, 13f,a også afdeling 22b. 
  
Dertil kommer oprydning i stormfald i afdeling 2,4, 18 og 20. 
 
Samlet er det skovet 870m3, dette lykkedes at få skovet inden priserne på råtræ faldet i 
august måned. 
  
Råtræ markedet er på det seneste blevet en smule uroligt, så det er positivt, at vi fik 
skovet værdierne, mens priserne toppede. 
 
Se Jesper´s fotos på de næste sider.  
 
Erik R. Jørgensen, 16.08.2022 
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